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PROTOKÓŁ NR XXVI/18 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 
odbytej w dniu 15 marca 2018 r. 

 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1415 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 17 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu, Zbigniew Mazur – 
Skarbnik Powiatu, natomiast Andrzej Siwy - Członek Zarządu był nieobecny.    
Ponadto w sesji udział wzięli dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego, 
kierownicy jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście. Lista obecności osób 
zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu.    
 

II. Porządek dzienny posiedzenia po zmianach. 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę.  

3. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia  

15 lutego 2018 roku. 

4. Wysłuchanie przedstawicieli Gminy Nowogard w sprawie pieszo-jezdni  

w Kulicach.  

5. Ocena stanu sanitarnego Powiatu Goleniowskiego za 2017 rok.  

6. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Goleniowskiego za 2017 rok.  

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 

rok 2017. 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu Polityki Rozwoju Powiatu Goleniowskiego 

na lata 2014-2020 za rok 2017. 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2018 rok  

i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2018 r. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2018-2031.  

12. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami. 

13. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.   

14. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

15. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych.  

16. Zamknięcie obrad sesji.  
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Ad 1. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, dokonał otwarcia XXVI sesji 

Rady Powiatu, w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych, Zarząd 

Powiatu ze Starostą, Tomaszem Kuliniczem i Wicestarostą Tomaszem Stanisławskim na 

czele, dyrektorów wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych, komendantów 

oraz pozostałych uczestników sesji.  

Ad 2. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba przedstawił porządek obrad 

sesji  

i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.  

Starosta Tomasz Kulinicz wniósł o uzupełnienie porządku obrad sesji o nowy pkt 10 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2018-2031.  

Dodatkowo Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że została wprowadzona 

autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego 

na 2018 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2018 r. oraz autopoprawka do sprawozdania z realizacji Polityki 

Rozwoju Powiatu Goleniowskiego za 2017 r.   

Radny Jerzy Jabłoński wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu dot. 

wysłuchania przedstawicieli Gminy Nowogard w sprawie pieszo – jezdni w Kulicach.   

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie wniosek 

Starosty Tomasza Kulinicza o uzupełnienie porządku obrad sesji o nowy pkt 10 projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2018-2031.  

W wyniku głosowania:  

Za   - 16 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych  
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 16 radnych 
Rada Powiatu w Goleniowie wprowadziła do porządku obrad sesji nowy punkt 10 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2018-2031.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie wniosek 

radnego Jerzego Jabłońskiego o wprowadzenie do porządku obrad sesji nowego punktu 

4 wysłuchanie przedstawicieli Gminy Nowogard w sprawie pieszo – jezdni w Kulicach.   

W wyniku głosowania:  

Za   - 9 radnych   
Przeciw  - 5 radnych 
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Wstrzymało się  - 2 radnych  
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 16 radnych 
Rada Powiatu w Goleniowie wprowadziła do porządku obrad sesji nowy pkt. 4 

wysłuchanie przedstawicieli Gminy Nowogard w sprawie pieszo – jezdni w Kulicach.   

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący rady Powiatu poinformował, że po wprowadzeniu przez Radę nowego 
punktu 4 spowodowało przesunięcie pozostałych punktów o jeden w dół.    

Ad 3. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poinformował, że protokół z XXV 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 15 lutego 2018 r. był wyłożony do wglądu  
w Biurze Rady i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.  

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 16 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 16 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła protokół z XXV sesji Rady Powiatu  
w Goleniowie z dnia 15 lutego 2018 r.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad 4. Wysłuchanie przedstawicieli Gminy Nowogard w sprawie pieszo - jezdni  

w Kulicach. 

W powyższym temacie głos zabrały następujące osoby, w kolejności: Zastępca 

Burmistrza Nowogardu Krzysztof Kolibski, Starosta Tomasz Kulinicz, Przewodniczący 

Rady Kazimierz Ziemba, Starosta Tomasz Kulinicz, radny Kazimierz Lembas. 

Radny Kazimierz Lembas wniósł wniosek formalny, aby Rada Powiatu w Goleniowie 

zobowiązała Zarząd Powiatu w Goleniowie do wypowiedzenia się w terminie 7 dni  

w kwestii realizacji inwestycji pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi 

powiatowej nr 4305Z w miejscowości Kulice” oraz do przedstawienia stanowiska  

w powyższej sprawie Burmistrzowi Gminy Nowogard.  

Głos zabrał Zastępca Burmistrza Nowogardu Krzysztof Kolibski, Starosta Tomasz 

Kulinicz.  

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie wniosek 

radnego Kazimierz Lembasa, aby Rada Powiatu w Goleniowie zobowiązała Zarząd 

Powiatu w Goleniowie do wypowiedzenia się w terminie 14 dni  

w kwestii realizacji inwestycji pn. „Budowa ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi 

powiatowej nr 4305Z w miejscowości Kulice” oraz do przedstawienia stanowiska  

w powyższej sprawie Burmistrzowi Gminy Nowogard.  
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W wyniku głosowania: 

Za   - 12 radnych   
Przeciw  - 2 radnych 
Wstrzymało się  - 2 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 16 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie zobowiązała Zarząd Powiatu w Goleniowie do 

wypowiedzenia się w terminie 14 dni w kwestii realizacji inwestycji pn. „Budowa ciągu 

pieszo-rowerowego w ciągu drogi powiatowej nr 4305Z w miejscowości Kulice” oraz do 

przedstawienia stanowiska w powyższej sprawie Burmistrzowi Gminy Nowogard.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Ad 5. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił materiał dotyczący oceny stanu sanitarnego 

Powiatu Goleniowskiego za 2017 rok, który stanowi zał. nr 7 do protokołu.    

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie.  

Radna Beata Baryluk-Starczewska - Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury –

poinformowała, że Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowały powyższe sprawozdanie.     

W powyższym temacie głos zabrały następujące osoby, w kolejności: radny Kazimierz 

Lembas, radna Teresa Chodyko.  

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie przyjęcie 

powyższego sprawozdania.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 15 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 1 radnych 
Obecnych    - 16 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła ocenę stanu sanitarnego Powiatu Goleniowskiego 

za 2017 rok.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Głos zabrał Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Goleniowie Marek Frydrych.    

Ad 6. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił materiał dotyczący analizy stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Goleniowskiego za 2017 rok, 

który stanowi zał. nr 9 do protokołu.  
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Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższą analizę.  

Radny Bogusław Grodź – Członek Komisji Budżetu i Infrastruktury, poinformował, iż  

Komisja Budżetu i Infrastruktury Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu 

powyższą analizę przyjęły do wiadomości.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego materiału oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższą analizę pod głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 15 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 1 radnych 
Obecnych    - 16 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła analizę stanu bezpieczeństwa  

i porządku publicznego na terenie Powiatu Goleniowskiego za 2017 rok. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Ad 7. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa  

w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2017, która stanowi zał. nr 11 do 

protokołu.  

Radna Beata Baryluk-Starczewska - Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury –

poinformowała, że Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowały powyższą informację.     

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższą informację.  

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego materiału oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższą informację pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 16 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 16 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej za rok 2017.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 12 do protokołu.  
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Ad 8. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu Polityki 

Rozwoju Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2020 za rok 2017, które stanowi zał. nr 

13 do protokołu. Starosta dodał, iż sprawozdanie poprawione po posiedzeniach Komisji 

zostało radnym przekazane. Nowe materiał stanowi zał. nr 14 do protokołu.      

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja negatywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie.  

Radna Beata Baryluk-Starczewska - Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury –

poinformowała, że Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowały powyższe sprawozdanie.     

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego materiału oraz nie mieli pytań w tym 
zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższe sprawozdanie pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 10 radnych   
Przeciw  - 5 radnych 
Wstrzymało się  - 1 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 16 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła sprawozdanie z realizacji Programu Polityki 

Rozwoju Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2020 za rok 2017.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Ad 9. Starosta Tomasz Kulinicz omówi projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, który stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Radna Beata Baryluk-Starczewska - Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury –

poinformowała, że Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.     

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w 
tym zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 16 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 16 radnych 
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Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XXVI/262/18 stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Ad 10. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu goleniowskiego na 2018 rok 

i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2018 

r. stanowi zał. nr 19 do protokołu. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt 

chwały z autopoprawką w sprawie  zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2018 rok  

i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2018 r., 

który stanowi zał. nr 20 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Radna Beata Baryluk-Starczewska - Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury –

poinformowała, że Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.     

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w 
tym zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 16 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 16 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2018 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2018 r. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XXVI/263/18 stanowi zał. nr 22 do protokołu.   

Ad 11. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 

2018-2031, który stanowi zał. nr 23 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Radna Beata Baryluk-Starczewska - Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury –

poinformowała, że Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.     
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Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały oraz nie mieli pytań w 
tym zakresie, wobec czego Przewodniczący Rady poddał powyższy projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
W wyniku głosowania: 

Za   - 16 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 16 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2018-2031.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XXVI/264/18 stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

Ad 12. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  
w okresie od 1 lutego 2018 r. do 1 marca 2018 r. stanowi zał. nr 26 do protokołu. 
Starosta Tomasz Kulinicz poprosił radnych o zadawanie ewentualnych pytań do 
sprawozdania.  

Radni nie mieli pytań do powyższego sprawozdania. 

Ad 13. Przewodniczący Rady Powiatu w Goleniowie, Kazimierz Ziemba przypomniał 

radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych do 30 kwietnia. Następnie 

poinformował o tym, iż wspólnie z Wiceprzewodniczącą Rady Izabelą Żabicką 

uczestniczyli w zjeździe szkoleniowym dla Przewodniczących Rad Województwa 

Zachodniopomorskiego pt. ważne zmiany w samorządzie w związku z nowelizacją 

ustawo samorządzie gminnym i samorządzie powiatowym”. Na sesji majowej zostanie 

powołana doraźna Komisja Statutowa, która opracuje zmiany do Statutu, które powinny 

zostać uchwalone do końca tej kadencji Rady, by mogły obowiązywać już od nowej 

kadencji. Przewodniczący poprosił Przewodniczących Klubów Radnych o zgłoszenie po 

dwóch przedstawicieli Klubów do składu Komisji Statutowej.      

Ad 14. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował radnych o tym, iż w ślad za informacją 
przekazaną przez Dyrektora Szkoły Muzycznej, że trwają prace legislacyjne nad zmianą 
przepisów w sprawie likwidacji filii szkół muzycznych, Starosta wystąpił z apelem do 
Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego w tej sprawie. Pismo stanowi zał. nr 27 do 
protokołu.         

1. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o wykonanie remontu drogi  
w miejscowości Mosty w kierunku od skrzyżowania do przedszkola i przy 
przedszkolu polegającego na wykonaniu nowej nawierzchni, gdyż odcinek ten jest w 
tragicznym stanie technicznym.     

2. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o uzupełnienie ubytków w drodze 
powiatowej w miejscowości Mosty od skrzyżowania w kierunku Danowa oraz od 
skrzyżowania w kierunku Jednostki Wojskowej.  
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3. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła do Starosty o zwrócenie się do zarządcy 
drogi wojewódzkiej o uzupełnienie ubytków w drodze wojewódzkiej na odcinku 
Mosty – Maszewo.  

4. Radny Kazimierz Lembas zwrócił się do Starosty z prośbą o przekazanie radnym 
pisma Starosty skierowanego do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego w 
sprawie doniesień medialnych odnośnie likwidacji filii szkół muzycznych.  

5. Radny Kazimierz Lembas wniósł o udzielenie odpowiedzi na interpelacje z 
poprzedniej sesji w sprawie danych dotyczących szpitala w Goleniowie. Odpowiedzi 
na zapytanie radny oczekuje od Zarządu, ponieważ Prezes SCM w Goleniowie Sp. z 
o.o. nie jest upoważniona do udzielania odpowiedzi radnym.  

6. Radny Sylwester Górzny zaapelował do Starosty o potrzebie podjęcia starań w 
sprawie odblokowania starego zjazdu z drogi krajowej Nr 3 na Dąbie z uwagi na 
częste i potężne  „korki” na drodze Nr 3. 

7. Radna Teresa Chodyko wniosła o zapewnienie bezpieczeństwa na drodze powiatowej 
nr 4133 w Żółwiej Błoci na odcinku od Strugi Goleniowskiej do nieruchomości nr 46a, 
na której nie ma poboczy, a w niektórych miejscach droga uległa całkowitemu 
zniszczeniu (brak asfaltu) i są takie odcinki gdzie może przejechać tylko jeden 
samochód. Na drodze tej występuje duży ruch pojazdów firmy Budimex oraz 
samochodów wożących drewno, w związku z tym istnieje duże niebezpieczeństwo 
dla pieszych, którzy poruszają się również tą drogą. 

8. Radna Danuta Faryniarz wniosła zapytania do Starosty w sprawie zatrudnienia  
w Starostwie Specjalisty ds. Pozyskiwania środków zewnętrznych – Jowity Pawlak – 
zapytania stanowią zał. nr 28 do protokołu.  

9. Radna Danuta Faryniarz wniosła interpelację w sprawie poszanowania symboli 
Rzeczypospolitej Polskiej – interpelacja stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

10.  Radna Danuta Faryniarz wyraziła swoje negatywne stanowisko do przyjętego 
sprawozdania z realizacji Programu Rozwoju Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-
2020 za rok 2017.    

11.  Radny Jerzy Jabłoński wniósł zapytanie dot. zdarzenia, powiat przystąpił jako 
partner do realizacji projektu utworzenia w Nowogardzie podmiotu działającego na 
rzecz aktywizacji społecznozawodowej. Wartość tego projektu, co wynika  
z materiałów ma wynosić prawie 2 mln zł, z tego wartość zadań przypisanych dla 
powiatu to kwota 474 tyś zł. Radny poprosił o podanie większej ilości informacji 
odnośnie tego projektu.   

12. Radny Jerzy Jabłoński Zarząd Powiatu poprosił Prezes SCM w Goleniowie Sp. z o.o.  
o przygotowanie poprawionego planu rzeczowo-finansowego naprawczego SCM i 
Pani Prezes takie materiały miała przygotować. W związku z tym radny zapytuje 
radni otrzymają również takie opracowania, ponieważ ostatnio na posiedzeniu 
Komisji pytając Panią Prezes SCM o te sprawy nie uzyskali radni żadnej informacji 
oprócz tego, że sytuacja szpitala nie jest najlepsza i że ujemny wynik wynosi około 
1.800.000 zł,  
a 600.000 zł jest zobowiązań wymagalnych i są to nie zbyt pocieszające informacje. 
Radny chciałby wiedzieć kiedy radni się dowiedzą, że należy udzielić kolejnej 
pożyczki dla szpitala nie wiadomo jeszcze w jakiej wysokości ale na pewno nie małej,  
a wielomilionowej aby pokryć te straty, o których mówi minusowy wynik z 
działalności szpitala. 

13. Radna Danuta Faryniarz wniosła o rozwianie jej wątpliwości, co do stanu faktycznego 
wyniku finansowego szpitala w momencie przekazania funkcjo nowej Pani Prezes.  
Z wiedzy jaką radni posiadają wynika, że to był wynik minus 1.660.000 zł. Parę 
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miesięcy temu udzielona została pożyczka szpitalowi w kwocie 1.500.000 zł. Zdaniem 
radnej udzielona pożyczka powinna zredukować ten ujemny wynik finansowy 
szpitala, tymczasem nowy wynik finansowy szpitala, który przedstawiła Pani Prezes 
jest pogorszony. Czy w momencie obejmowania przez nową Panią Prezes funkcji, to 
była kwota wyższa np. ponad 3.000.000 zł, czy istotnie kwota 1.660.000 zł. Udzielenie 
pożyczki w kwocie 1.500.000 zł miało przyczynić się do zażegnania problemu, jakim 
był właśnie ujemny wynik finansowy.  

14. Radna Danuta Faryniarz wniosła o podanie pełnej kwoty, której użyczyliśmy 
szpitalowi borykającemu się z problemami finansowymi. Radna przypomniała  
o pożyczce na spłacenie firmy budowlanej „TARAN”, a także w latach 2006 i 2010, 
które zostały umorzone, a ile jeszcze szpital jest winien i czy będzie w stanie 
powiatowi spłacić tym bardziej, że znajduje się w coraz gorszej kondycji finansowej. 

15.  Radna Danuta Faryniarz przedstawiła Stanowisko Klubu Radnych SLD Rady Powiatu 
w Goleniowie w sprawie sytuacji w Szpitalnym Centrum Medycznym Sp. z o. o.  
w Goleniowie – stanowisko stanowi zał. nr 30 do protokołu.  

Ad 15. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że na interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych odpowiedzi udzieli na piśmie, jedynie krótko odpowiedział na niektóre 

zapytania radnych.   

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba oddał głos panu Piotrowi 

Rucińskiemu Członkowi Zarządu Szpitalnego Centrum Medycznego w Goleniowie Sp. z 

o.o., który odniósł się do pytań w kwestii sytuacji szpitala w Goleniowie oraz 

poinformował, iż zamierza złożyć rezygnację z pełnionej funkcji Członka Zarządu.  

W dalszej części obrad Przewodniczący oddał głos panu Dariuszowi Adamczykowi 

lekarzowi pracującemu w szpitalu w Goleniowie i pani Ewie Knap ordynatorowi 

oddziału ginekologiczno-położniczego w Goleniowie, którzy odnieśli się do problemów 

kadrowych w SCM w Goleniowie sp. z o.o. Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, 

Kazimierz Ziemba i Starosta Tomasz Kulinicz.   

Ad 21. Wobec wyczerpania porządku obrad XXVI sesji Rady Powiatu w Goleniowie, 

Przewodniczący Rady dokonał jej zamknięcia o godz. 1415 dziękując wszystkim za udział 

w sesji oraz życząc wszystkiego, co najlepsze z okazji zbliżających się Świąt Wielkiej 

Nocy.   

Nośnik z zapisem dźwiękowym obrad XXVI sesji Rady Powiatu z dnia 15 marca 2018 r. 
stanowi zał. nr 31 do protokołu.  
                                           

                 Przewodniczący Rady Powiatu 
 
                  Kazimierz Ziemba  
 
 

Protokołowała: 
Agata Ostrowska  

 

Goleniów, dnia 6 kwietnia 2018 r.   
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